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 Protokół nr XXIII/2020 

przebiegu XXIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 27 listopada 2020 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych ( Dz. U. poz. 374 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja - Radna Sylwia Dopierała nie potwierdziła swojej obecności), 

że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób 

stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od pana Starosty o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 r. w 

sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu jednogłośnie (16 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Przewodniczący zgłosił następny wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

przekazania skargi właściwemu organowi. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu jednogłośnie (16 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 
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5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie 

powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi właściwemu organowi. 

8.   Interpelacje i zapytania Radnych. 

9.   Wolne wnioski i informacje. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie    

      międzysesyjnym. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXII sesji z dnia 

30.10.2020 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się).  

 

Ad 3.  

Starosta Śremski Zenon Jahns poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania 

uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 30.10.2020 r. stanowiące załącznik nr 4 do 

protokołu nie wymagają uzupełnienia. Następnie odczytał przedmiotowe sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

       Radna Sylwia Dopierała dołączyła do zdalnego posiedzenia. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2020. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 6 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIII/185/2020 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2020 została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 r. w 

sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich. 

  

Poprosił o przedstawienie projektu uchwały panią Skarbnik.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXIII/186/2020  zmieniająca Uchwałę Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 r. w 

sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi właściwemu organowi. 

Poinformował, że Wojewoda Wielkopolski przysłał pismo w sprawie złożonej skargi na działanie 

Rady Powiatu w Śremie w odniesieniu do złożonej skargi na niewłaściwe dysponowanie środkami 

przez Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych przy Zespole Szkół Technicznych im. Hipolita 

Cegielskiego w Śremie, w którym jednoznacznie wskazał, że Rada Powiatu nie jest organem 

właściwym do rozpatrzenia skargi i zobowiązał Radę Powiatu do podjęcia stosownej uchwały w 

tej sprawie. Następnie odczytał pismo od Wojewody, którego kopia stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu (oryginał pisma  w sprawie OI.1510.3.1.2020) 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
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Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIII/187/2020 w sprawie przekazania skargi właściwemu organowi została podjęta 

przez Radę Powiatu ((12 głosów za, 4 wstrzymujące się, Radny Marek Mostowski nie oddał głosu 

z uwagi na problemy techniczne) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że na komisjach sygnalizował zwiększenie środków na 

inwestycje w roku 2021. Inwestycje drogowe zostaną zwiększone z 6 mln zł do około 8,5 mln zł. 

Zostanie wykonana między innymi warstwa ścieralna w miejscowości Dąbrowa o długości ok. 1 

km. W miejscowości Brześnica na odcinku ok. 350 m na istniejącym bruku zostanie położona 

nakładka. W miejscowości Wyrzeka zostanie położona nowa nakładka o długości ok. 800 m i 

nowy chodnik wzdłuż tej drogi. Zostaną wykonane chodniki w miejscowościach Brzóstownia, 

Esterpole, Dalewo, Brodnica, Gaj. Ponadto zostanie zmodernizowana droga na odcinku Mchy-

Włościejewice. Dodał, że został rozstrzygnięty przetarg na remont drogi w Kalejach. Umowa z 

wykonawcą robót została zawarta w dniu 26 listopada 2020 r., a realizacja tej inwestycji nastąpi 

do końca maja 2021 r. Dzięki wspólnym staraniom Starosty i Dyrektora Wydziału Infrastruktury i 

Rolnictwa Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego przedmiotowa inwestycja znalazła się na 

liście zadań zatwierdzonych do dofinansowania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych w 

2020 r. 

Dodał, że firma Enea rozpoczęła prace przy. ul. Zamenhofa w Śremie mające na celu przesunięcie 

lamp znajdujących się na środku chodnika.  

  

Przewodniczący Rady powiedział, że bardzo dziękuje za starania o remont drogi w Kalejach, 

który z pewnością zwiększy bezpieczeństwo między innymi w dowozach dzieci do szkoły 

podstawowej w Dąbrowie.  

 

Radny Emil Majsner (połączenie telefoniczne) powiedział, że apeluje do Przewodniczącego 

Rady aby zaangażował się w pomoc rodzinie, która ucierpiała w wyniku pożaru w Lucinach. Jest 

wiele takich osób na terenie naszego powiatu, które wymagają i potrzebują pomocy. Dodał, że 

prosi Przewodniczącego aby pomimo tego, że społeczeństwo jest bardzo mocno zaangażowane we 
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wszelką pomoc jeszcze bardziej zaakcentował potrzebę takiej pomocy. Na koniec podziękował 

w imieniu poszkodowanych za okazaną pomoc i życzył wszystkim zdrowia.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiadając na apel pana Radnego chciał się w tym 

temacie wypowiedzieć w kolejnym punkcie gdzie są informacje przewodniczącego Rady jednak 

pan Radny Emil Majsner go uprzedził. Dodał, że następnego dnia po pożarze był na miejscu  

w Lucinach. Od razu została uruchomiona pomoc dla pogorzelców. Na stronie Siepomaga 

rozpoczęto zbiórkę pieniędzy. Szkoła Podstawowa w Dąbrowie, Liceum Ogólnokształcące w 

Śremie i mieszkańcy Gminy Śrem, Dąbrowy oraz Lucin bardzo zaangażowali się w pomoc. 

Burmistrz Śremu również jest w stałym kontakcie z tą rodziną oraz ludźmi, którzy koordynują 

pomoc. Na czas odbudowy domu ci państwo zamieszkają w miejscowości Dalewo. Ponadto ich 

córka ma zapewnioną pomoc w postaci książek i przyborów szkolnych (pomoc zapewniona przez 

LO w Śremie) oraz laptop do nauki zdalnej (użyczony ze szkoły podstawowej w Dąbrowie). 

Podziękował Radnemu Emilowi Majsnerowi za głos w tej sprawie i zaapelował do wszystkich o 

wszelką pomoc dla rodziny, która straciła cały dorobek swojego życia.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Wojewódzki Sąd Administracyjny 

w Poznaniu wydał wyroki dot. złożonych skarg na trzy uchwały rady. Następnie odczytał wyroki, 

których kopie stanowią załącznik nr 11 do protokołu (oryginały pism w sprawach 

OI.0751.1.2020, OI.0751.2.2020, OI.0751.3.2020). 

Ponadto powiedział, że 03 grudnia odbędzie się komisja budżetu o godz. 12:00 (będzie 

zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej na 2021 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

2021-2045). 

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 17 grudnia natomiast sesja jest zaplanowana na  

18 grudnia. 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXIII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1248. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


